

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 1 to 16 which includes this Report*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 177 to the Journals*).

MOTIONS

By unanimous consent, it was resolved,—That this House congratulate Consort, Alberta's own k.d. lang for being named the best new adult contemporary artist by the American Music Awards in Los Angeles, California on Monday, January 25, 1993.

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified correct by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—by Mr. Riis, one concerning the diversion of water to the United States (No. 343-3595);

—by Mr. Skelly (Comox—Alberni), one concerning victims of sexual assault (No. 343-3596);

—by Mr. Laporte, one concerning housing policies (No. 343-3597);

—by Mr. Harb, one concerning housing policies (No. 343-3598);

—by Mr. Duhamel, one concerning the Goods and Services Tax (No. 343-3599) and one concerning radio and television programming (No. 343-3600);

—by Mr. Flis, one concerning Old Age Security benefits (No. 343-3601).

QUESTIONS ON ORDER PAPER

Mr. Edwards, Parliamentary Secretary to the Leader of the Government in the House of Commons, presented the answers to certain questions on the *Order Paper*.

TABLING OF DOCUMENTS

The Speaker laid upon the Table,—Report of the Auditor General of Canada to the Senate and the House of Commons on Matters of Joint Interest.—Sessional Paper No. 343-1/39B.

GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. Mazankowski, seconded by Mrs. Browes,—That Bill C-93, An Act to implement certain government organization provisions of the budget tabled in the House of Commons on February 25, 1992, be now read a second time and referred to a Legislative Committee in the Economics envelope.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicules n^{os} 1 à 16 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n^o 177 aux Journaux*).

MOTIONS

Du consentement unanime, il est résolu,—Que cette Chambre félicite k.d. lang, Albertaine de Consort, qui a mérité le prix de meilleure artiste contemporaine décerné par les *American Music Awards*, à Los Angeles, Californie, le lundi 25 janvier 1993.

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, des pétitions certifiées correctes par le greffier des pétitions sont présentées:

—par M. Riis, une au sujet de la dérivation des eaux vers les États-Unis (n^o 343-3595);

—par M. Skelly (Comox—Alberni), une au sujet des victimes d'agression sexuelle (n^o 343-3596);

—par M. Laporte, une au sujet de la politique du logement (n^o 343-3597);

—par M. Harb, une au sujet de la politique du logement (n^o 343-3598);

—par M. Duhamel, une au sujet de la taxe sur les produits et services (n^o 343-3599) et une au sujet des émissions de radio et de télévision (n^o 343-3600);

—par M. Flis, une au sujet des prestations de sécurité de la vieillesse (n^o 343-3601).

QUESTIONS INSCRITES AU FEUILLETON

M. Edwards, secrétaire parlementaire du leader du gouvernement à la Chambre des communes, présente les réponses à certaines questions inscrites au *Feuilleton*.

DÉPÔT DE DOCUMENTS

Le Président dépose sur le Bureau,—Rapport du Vérificateur général du Canada au Sénat et à la Chambre des communes sur des questions d'intérêt commun.—Document parlementaire n^o 343-1/39B.

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. Mazankowski, appuyé par M^{me} Browes,—Que le projet de loi C-93, Loi de mise en oeuvre de dispositions du budget déposé à la Chambre des communes le 25 février 1992 visant certains organismes gouvernementaux, soit maintenant lu une deuxième fois et renvoyé à un Comité législatif du secteur Économie.